
Zápis z výborového zasedání MSKCHPL z 19.3. 2023 

Prezence: Beerová Jaromíra, Barešová Veronika, Pelčáková Martina, Růžičková Jana 

Chybí: Kubová Jana /pozvánka poslána/ 

Přizván: Pluhovský Miroslav – předseda revizní komise 

Přítomní byli seznámeni s nahráváním schůze 

1/ Zpráva o hospodaření: 

V roce 2020 bylo hospodaření klubu + 73.707 Kč 

V roce 2021 bylo hospodaření klubu + 108332 Kč 

V roce 2022 bylo hospodaření klubu - 20756 Kč 

Zpráva o hospodaření za rok 2022 bude zveřejněna ve Zpravodaji č.2/2023, vzhledem k špatnému 

hospodářskému výsledku za poslední rok a vzhledem k tomu, že byl do funkce zvolen nový výbor, 

byla požádána revizní komise o kontrolu účetních dokladů za poslední 3 roky.  

2/ Projednání Zápisu z jednání revizní komise MSKCHPL ze dne 3.3.2023  

Po přečtení Zápisu z jednání RK MSKCHPL, byla diskuze, ze které vzešel níže uvedený návrh. 

Návrh: odeslat tento Zápis všem členům předešlých výborů, kterých se kontrolované období týká, 

s termínem vyjádření do 15 dnů 

Hlasování: 4x ANO 

Po obdržení zpětné zprávy ode všech obeslaných se k tomu výbor vrátí. 

3/ Provozní záležitosti: 

a/stále se nepodařilo objasnit problém registrace, či neregistrace našeho spolku k přiznání k dani, 

předseda RK navrhuje, dotaz na příslušném daňovém úřadě v Brně, pokud s tím výbor souhlasí. 

Hlasování: 4x ANO 

b/Zveřejnit ve Zpravodaji nutnost při platbě na účet spolku uvádět účel platby! V případě neadresné 

platby bude platba vrácena. 

Zveřejnit ve Zpravodaji, že žádáme chovatele o fotografie chovných zvířat v řádném rozlišení. 

c/ Pí Kubová odmítla jezdit na přejímky vrhu, ne kvůli zdravotnímu stavu, ale z důvodu, že jsme snížili 

cestovné pouze za cenu spotřeby PHM. Pí. Kubová měla v minulosti úhrady za cestovné jako 

zaměstnanec, což není, proto byla výborem odsouhlasena pouze platba za cenu spotřeby PHM. 

V loňském roce bylo za kontroly vrhu získáno na platbách 10.800Kč  

V loňském roce cestovné při kontrolách vrhů stálo 68.000Kč 



Nemůžeme zatěžovat rozpočet klubu těmito nesmyslnými částkami, když převzetí vrhu může stát 

spolkovou pokladnu daleko méně. Pracujeme na tom. 

d/ Informace z ČMKU z plemenné knihy, pí Kracíková žádala razítko na PP, který zaslala dne 

28.2.2023 pro přeregistraci zahraničního psa L6173 pí. Kubové. Dosud neobdržela PP nazpět. 

Žádám nápravu od pí. Kubové, obratem! 

Pokud paní Kubová, nebo jiný člen výboru, nemůže být přítomen, nebo být na mailu, je nutné určit 

jeho zastoupení,  

e/ Dne 10.3.2023 nám byla doručena faktura na 6534Kč od advokátní kanceláře JP Legal, komunikací 

bylo zjištěno, že si právní služby objednala v roce 2019 paní Kubová. Požadovala rozbor, zda 

poskytnout, či neposkytnout chovatelský servis nečlence. 

K této faktuře nám nebyla předána žádná složka.   

Žádám vysvětlení k této kauze, taktéž obratem! 

f/ DNA – diskuze o nutnosti dělat u leonbergerů testy DNA a o úrovni testů jednotlivých laboratoří 

g/ Podzimní sraz dle sdělení pí Pelčákové – bude na Moravě, informace najdete v dalším Zpravodaji, 

sraz 22-24.9 2023 se uskuteční v Mohelnici na Moravě  moravacamp.cz 

h/ Pracujeme na stanovách a zápisním řádu 

ch/ Dvě přejímky vrhu v režii nového vedení dopadly velmi dobře, nové tiskopisy které byly zavedeny 

se osvědčily. Také nové tiskopisy jsou na bonitaci, rebonitací i svod. 

Za iniciativou s novými tiskopisy stojí pí Barešová. 

i/ Pí. Barešová informovala o počtu psů na nadcházející výstavě, na svodu, bonitaci i rebonitací. 

Dále podala zprávu o předaných bonitačních kartách chovných psů a fen od pí. Kubové. Bohužel 

předané bonitační karty nejsou úplné, vyšetření, která jsou požadována na bonitaci po členech, 

nejsou zapisována, nebo nejsou vůbec! 

Žádáme vysvětlení chybějících povinných vyšetření, obratem! 

j/ Předsedkyně klubu byla na valné hromadě ČMKU, podala zprávu o nově zvoleném vedení ČMKU.  

 

4/ Přihlášky členů:  

Bylo odsouhlaseno 15 přihlášek nových členů. 

Hlasování:  15x ANO 

 

5/ Závěr   



Usnesení:  

Zápis z jednání revizní komise MSKCHPL bude zaslán všem členům minulých výborů, kterých se 

kontrola týká a oběma revizorům s požadovaným vyjádřením do 15 dnů od odeslání e-mailu. 

Jmenovitě se jedná: 

pí. Kubová, ing. Dujíček, pí. Wimerová, Petr Novák, pí. Kovářová, pí. Růžičková, p. Bodeček, 

 ing. Zeman, pí. Šimkovská, pí. Šilhavecká, ing. Pimková 

Bylo odhlasováno, že bude učiněn revizní komisí dotaz, zda registrovat náš spolek k přiznání daně. 

Byly odhlasovány přihlášky nových členů. 

Zapsala: 

Jaromíra Beerová 

předseda MSKCHPL 

20.3. 2023 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


